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В отговор на поставения въпрос от
IvanasenПреди създаването на всеки европейски
нормативен акт се прави оценка на
въздействието на ниво ЕС, която отчита
съотношението на ползата спрямо разходите на
предприятията в бранша / микро, малки и
средни, и големи/. Не се очаква проектът да
създаде допълнителна регулаторна тежест за
бизнеса, предвид фактът, че единната система
за номерация се основава на елементи, които
вече се прилагат в съответствие със
съществуващи хармонизирани стандарти.
Ползата от предприемането на предвидените с
проекта действия представлява своеобразна
“застраховка” за легалните
производители/вносители на пиротехнически
изделия срещу нелоялната конкуренция - от
една страна на сивата икономика, а от друга на
“производители/вносители” на фалшифицирани
продукти. Допълнителната идентификация на
всяко едно изделие със специфичен
регистрационен номер, който е проследим, e
гаранция за безопасността на потребителите.
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Оценка на въздействието?Къде ви е оценката на
въздействието? Колко ще струва поддръжката
на регистъра? Колко ще струват задълженията
за информиране? Какви са ползите и какви
разходите? Защо въвеждате регулации без да ги
изчислявате?
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